
Ebola virus disease outbreak in Uganda  

烏干達暴發埃博拉（伊波拉）病毒病 
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On 20 September 2022, the health authority in the Republic of Uganda declared an 

outbreak of Ebola disease caused by Sudan ebolavirus, which was the country’s first 

Sudan ebolavirus outbreak in a decade and its fifth overall for this kind of Ebola. 

2022 年 9 月 20 日，烏干達共和國衞生當局宣佈烏干達暴發由蘇丹埃博拉（伊波

拉）病毒引起的埃博拉（伊波拉）病毒病。這是該國近 10 年來首次蘇丹埃博拉

疫情，也是第 5 次暴發此類埃博拉（伊波拉）病毒病。 

 

Since the outbreak, the total number of 164 cases (142 confirmed and 22 probable), 

55 confirmed deaths and 87 recovered patients have been reported. The overall case -

fatality ratio was 47%. The last patient was released from care on 30 November 2022. 

The health authority in the Republic of Uganda declared the end of this Ebola disease 

outbreak on 11 January 2023.1 

此次疫情以來，共報告了 164 宗病例（142 宗確診病例及 22 宗疑似病例），55

宗確診死亡病例以及 87 宗康復病例，總病死率為 47%。2022 年 11 月 30 日，最

後一名患者出院。2023 年 1 月 11 日，烏干達共和國衞生當局宣佈此次埃博拉

（伊波拉）病毒病疫情結束。1 
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1 https://www.afro.who.int/countries/uganda/news/uganda-declares-end-ebola-disease-outbreak 


